

**AMENDMENT TO BILL NO. 50**  
**MODIFICATION DU PROJET DE LOI N° 50**

**MOVED BY:** The Honourable Tracy-Anne McPhee, Minister of Health and Social Services  
**MOTION DE :** L'honorable Tracy-Anne McPhee, ministre de la Santé et des Affaires sociales

THAT Bill No. 50, entitled *Inclusive Yukon Families Act*, be amended by replacing clause 60 at page 23 with the following:

QUE le projet de loi n° 50, intitulé *Loi sur l'inclusivité des familles yukonnoises*, soit modifié par remplacement de l'article 60, à la page 23, par ce qui suit :

**60 Section 28.01 added**

**60 Insertion de l'article 28.01**

The following section is added after section 28:

L'article qui suit est inséré après l'article 28 :

28.01 Addition of particulars to registration of birth

28.01 Ajout de renseignements dans l'acte d'enregistrement de naissance


If, after the birth of a child has been registered, the registrar becomes aware that the particulars of a person whose reproductive material was involved in the conception of the child are not included in the registration of birth, the registrar may add the particulars of the person to the registration, on receipt of the following:

S'il prend connaissance, après l'enregistrement de la naissance d'un enfant, que les renseignements concernant une personne dont le matériel reproductif était impliqué dans la conception de l'enfant ne sont pas inclus dans l'acte d'enregistrement de naissance, le registraire peut ajouter les renseignements la concernant dans l'acte d'enregistrement de naissance, sur réception, à la fois :

- (a) information satisfactory to the registrar that includes the particulars of the person;
- (b) the consent of every other living person whose name appears on the registration as a parent.

- a) d'information qu'il juge acceptable et qui inclut les renseignements au sujet de la personne;
- b) du consentement de chaque autre personne vivante dont le nom figure comme parent dans l'acte d'enregistrement de naissance.

23 April 2025  
Date Submitted

  
Signature

(To be filled in by Clerk's Office)

Date discussed  
April 23, 2025

- Carried
- Carried as amended
- Negatived
- Time expired
- Debate adjourned
- Ruled Out of Order
- Unanimous consent to withdraw